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اصلاندوز به خط ریلی جمهوری آذربایجان متصل می شود

نماینده پارس آباد و بیله سوار مغان در مجلس شورای اسلامی گفت: بهترین راه حل برای فعالیت مجدد گمرک

اصلاندوز مغان اتصال آن به خط ریلی جمهوری آذربایجان است که در این رابطه توافق اولیه با جمهوری آذربایجان

صورت گرفته است.

به گزارش آران نیوز ، شکور پور حسین روز یکشنبه در گفت وگو با خبرنگاران گفت:در صورت تحقق این توافق گمرک اصلاندوز با عنوان بندر خشک راه اندازی شده و ترانزیت کالا از

طریق خط ریلی انجام خواهد گرفت که علاوه بر توسعه تجارت شاهد اشتغالزایی زیادی در منطقه خواهیم بود.
وی در خصوص واگذاری عملیات اجرایی راه آهن اردبیل - میانه به قرارگاه خاتم الانبیا گفت: اتصال راه آهن اردبیل به پارس آباد و جمهوری آذربایجان برای رونق و توسعه تجارت با

کشورهای همسایه یک ضرورت است و باید دولت بستر و زمینه آن را فراهم کند.
پورحسین افزود: با توجه به اینکه عملیات اجرایی راه آهن اردبیل- میانه را قرارگاه خاتم الانبیا از سر می گیرد و امیدواری بیشتری برای تکمیل این طرح تا سه سال آینده وجود دارد

لذا نیاز است برای اتصال خط ریلی به شبکه جهانی ،راه آهن اردبیل به پارس آباد و جمهوری آذربایجان هم مورد مطالعه قرار گیرد تا ضمن توسعه میادلات اقتصادی با کشورهای

آذربایجان ، قفقاز و روسیه شاهد رونق و توسعه اقتصادی در منطقه بوده باشیم.
وی با بیان اینکه نقش دولت در تکمیل طرح بسیار موثر است، افزود: علت تاخیر این طرح نبود اعتبار کافی بود و دولت به همین دلیل نمی توانست آن را تکمیل کند اما اکنون

عزم جدی برای تکمیل آن بکارگرفته شده و امیدواری برای تکمیل آن هم از سوی قرارگاه خاتم الانبیا و هم از سوی دولت بیشتر شده است .
نماینده پارس آباد وبیله سوار مغان با اشاره به بهسازی فرودگاه پارس آباد مغان گفت:بهسازی این فرودگاه بدلیل شرایط جوی به تاخیر افتاده و در صورت مساعد شدن وضعیت

هوا بهسازی آن از سر گرفته می شود .
پورحسین همچنین از چهار بانده کردن جاده پارس آباد - اردبیل خبرداد و گفت:برای ساماندهی جاده های این شهرستان نیاز است مسیر پارس آباد - اردبیل چهار بانده شود البته

هم اکنون چهار بانده کردن پارس آباد  سربند پیگیری می شود و در صورت تامین اعتبار در بودجه سال آینده این مسیر هم چهار بانده خواهد شد که فوق العاده در جلوگیری از

تصادفات جاده ای موثر خواهد افتاد.
نماینده پارس آباد و بیله سوار مغان افزود:انتظار است دولت در بودجه سال آینده اعتبار لازم را برای ساماندهی جاده های مواصلاتی پارس آباد اختصاص دهد چرا که جاده های

مواصلاتی منطقه مغان بدلیل حادثه خیز بودن به قتلگاه معروف شده است .
پورحسین تقویت مدیریت ها را در پیشبرد امور اجرایی موثر دانست و گفت:در تغییر مدیریت ها باید شایسته سالاری مدنظر باشد و افراد کارآمد و توانمند جایگزین افراد ناکارآمد

شود.
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